
P R O T O K Ó Ł   NR  VI/2024 

z sesji Rady Gminy Siemiatycze 

Sesja Rady Gminy Siemiatycze odbyła się  w dniu 21 października 2024 roku o godz. 

12.00. Obrady były transmitowane na żywo. 

Punkt 1. W sesji na 15 Radnych udział wzięło 13 Radnych. Lista obecności jest załącznikiem 

do protokołu. Sesję otworzył i powitał Przewodniczący Rady Adam Michał Boguszewski. 

Stwierdził, że na sesji uczestniczy 13 Radnych co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Przedstawił porządek obrad.  

W sesji udział wzięli Prezes PUK Artur Borkułak oraz Kierownicy. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy oraz pracy w okresie między 

sesjami 

4. Realizacja zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 w szkołach podstawowych 

w Gminie Siemiatycze 

5. Przygotowanie placówek oświatowych do roku szkolnego 2024/2025 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2024 rok  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siemiatycze na lata 2024 – 2027 

7. Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych 

8. Zamknięcie obrad 
 

Sesję rozpoczęło wyjątkowe wydarzenie wręczenie Stypendium Wójta Gminy Siemiatycze za 

wysokie wyniki w nauce. W tym roku stypendium otrzymała Maria Obniska, uczennica 

Szkoły Podstawowej w Tołwinie. Maria, w towarzystwie swoich rodziców, odebrała 

stypendium, a także nagrody rzeczowe, które mają być symbolicznym wyrazem uznania za jej 

ciężką pracę i zaangażowanie w naukę. 

Punkt 2. Przewodniczący Rady poinformował Radnych, iż protokół z poprzedniej sesji został 

wysłany Radnym wraz z materiałami, do zapoznania się. Radni przyjęli protokół jednogłośnie. 

Punkt 3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy oraz pracy w okresie 

między sesjami.  

Pan Wójt Edward Krasowski sprawozdanie rozpoczął od przedstawienia postępów pracy 

budowlanych w Szkole Podstawowej w Tołwinie. Modernizacja obejmuje budowę nowej 

kotłowni, stworzenie boiska oraz kompleksowe wyposażenie szkoły w nowoczesny sprzęt. To 

kluczowy projekt, który ma poprawić warunki nauki i infrastruktury sportowej dla uczniów. 

Trwają prace związane z rozbudową, przebudową i nadbudową budynku garażowego 

Ochotniczej Straży Pożarowej w Kajance oraz budowa instalacji kanalizacji deszczowej i 

zbiornika na wody opadowe. Pan Wójt Gminy poinformował, iż roboty postępują zgodnie z 

harmonogramem. Kolejną inwestycją jest budowa drogi przy Pronarze, która od początku 

napotkała na szereg trudności, termin realizacji tej inwestycji był dwukrotnie przedłużany. 

Jednak Wójt zapewnił, że termin ukończenia mija 15 listopada i jest to termin ostateczny. W 

Czartajewie zakończono również prace nad budową kompleksu sportowego przy Szkole 

Podstawowej oraz budową nowoczesnej świetlicy. Ze względu na pogodę oficjalne otwarcie 

obiektów sportowych planowane jest na wiosnę, natomiast świetlica zostanie oficjalnie 



otwarta w grudniu tego roku. Wójt omówił również szereg mniejszych projektów, które 

przyczyniają się do poprawy infrastruktury na terenie całej gminy. Podkreślił, że złożone 

zostały wnioski o dofinansowania na kolejne inwestycje, a gmina nieustannie poszukuje 

nowych źródeł finansowania, by rozwijać lokalną infrastrukturę i usługi. 

Punkt 4,5 Informacja z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 w szkołach 

podstawowych w Gminie Siemiatycze oraz przygotowanie placówek oświatowych do roku 

szkolnego 2024/2025 przedstawiła Zastępca Wójta Teresa Karolczuk. Informacje stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Punkt 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

 a) zmian w budżecie Gminy na 2024 rok  

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniu komisji. Radni nie zgłosili uwag do 

projektu. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. Na 13 radnych obecnych na sesji w 

głosowaniu udział wzięło 13 radnych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych nie było i wstrzymujących 

nie było. 

b ) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siemiatycze na lata 2024 – 2027 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniu komisji. Radni nie zgłosili uwag do 

projektu. Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. Na 13 radnych obecnych na sesji w 

głosowaniu udział wzięło 13 radnych.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych nie było i wstrzymujących 

nie było. 

Punkt 7. Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Pan Wójt zabrał głos w sprawie problemu związanego z nowo powstałą jednostką wojskową 

w Czartajewie. Poinformował, iż kluczowym wyzwaniem jest brak możliwości nabycia 

gruntów, co blokuje dalszy rozwój jednostki. Zapowiedział negocjacje i spotkania w tej 

sprawie, aby znaleźć najlepsze rozwiązanie tego problemu. 

Punkt 8. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady zakończył obrady VI Sesji w bieżącej kadencji Rady Gminy. 

Zakończenie o godz. 12.45. 

Niniejszy protokół nie stanowi transkrypcji nagrania sesji Rady Gminy Siemiatycze, której utrwalony 

zapis obrazu i dźwięku jest dostępny pod adresem:    

https://www.youtube.com/watch?v=WVFwEyvO8vk 

 

Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy 

Emilia Wysocka                                                                               Adam Michał Boguszewski 

 

https://www.youtube.com/watch?v=WVFwEyvO8vk

